
Art. 45 vragen – reglement van orde 
Door: Maxim van der Veen (CDA) 
 
Zonnepanelen en brandgevaar 
 
Geacht college,  
 
Zoals u wellicht heeft gelezen in de verschillende nieuwsmedia is een woonwijk in Arnhem getroffen 
door een verwoestende brand op 18 en 19 Juni 2023. Bij deze brand zijn 8 (vrij nieuw gebouwde) 
woonhuizen compleet verwoest. De daken van deze huizen waren volledig vol gelegd met 
zonnepanelen wat de bluswerkzaamheden ernstig heeft gehinderd. De brandweer heeft na deze 
grote brand de noodklok geluid en zegt steeds vaker tegen dit grote probleem aan te lopen. Zo zijn bij 
35 branden vorig jaar de bluswerkzaamheden bemoeilijkt door daken die compleet vol gelegd zijn 
met zonnepanelen. Dit jaar alleen al is dit getal opgelopen tot 55 meldingen waarbij de grote brand 
in Arnhem als meest recente. De brandweer geeft aan grote zorgen te hebben over de ontwikkeling.  
 
Dit brengt de CDA fractie tot de volgende vragen: 
 

1. Is het college op de hoogte van deze situatie? 
2. Hoeveel woningen in Zwolle vallen ook onder dit risico, oftewel bij hoeveel woningen in 

Zwolle is er sprake van een dak dat volledig is bedekt met zonnepanelen? 
3. Denkt het college, in samenspraak met de brandweer, momenteel na over 

beheersmaatregelen? Welke mogelijkheden ziet het college om bij huidige + nieuwe 
huizen/bouwprojecten dit brandrisico te minimaliseren? 

4. Hoe kijkt het college ertegenaan om lokale regels op te stellen omtrent zonnepanelen, die 
het risico op bovenstaande brandhaarden zoveel mogelijk voorkomt? 
 
 
Maxim van der Veen 
CDA 

 
 
  


